

**MESYUARAT PERTAMA DARI MUSIM PERMESYUARATAN KE-21
MAJLIS MESYUARAT NEGARA BAGI TAHUN 2025**

**MINIT MESYUARAT
RABU, 26 FEBRUARI 2025**

MM01/01/2025

9:30 Pagi

1

HADIR:

Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah ibni Al-Marhum Sultan Haji Omar 'Ali Saifuddien Sa'adul Khairi Waddien, Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam, Perdana Menteri, Menteri Pertahanan, Menteri Kewangan dan Ekonomi dan Menteri Hal Ehwal Luar Negeri

Duli Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Muda Mahkota Pengiran Muda Haji Al-Muhtadee Billah ibni Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah, Menteri Kanan di Jabatan Perdana Menteri

Yang Berhormat Pehin Udana Khatib Dato Paduka Seri Setia Ustaz Haji Awang Badaruddin bin Pengarah Dato Paduka Haji Awang Othman, Menteri Hal Ehwal Ugama

Yang Berhormat Dato Seri Setia Dr. Awang Haji Mohammad Isham bin Haji Jaafar, Menteri Kesihatan

Yang Berhormat Dato Seri Setia Dr. Awang Haji Mohd. Amin Liew bin Abdullah, Menteri di Jabatan Perdana Menteri dan Menteri Kewangan dan Ekonomi II

Yang Berhormat Dato Seri Setia Awang Haji Erywan bin Pehin Datu Pekerma Jaya Haji Mohd. Yusof, Menteri Hal Ehwal Luar Negeri II

Yang Berhormat Dato Seri Setia Awang Haji Ahmaddin bin Haji Abdul Rahman, Menteri Hal Ehwal Dalam Negeri

Yang Berhormat Dato Seri Setia Dr. Awang Haji Abd. Manaf bin Haji Metussin, Menteri Sumber-Sumber Utama dan Pelancongan

Yang Berhormat Dato Seri Setia Awang Haji Muhammad Juanda bin Haji Abd. Rashid, Menteri Pembangunan

Yang Berhormat Datin Seri Setia Dr. Dayang Hajah Romaizah binti Haji Md. Salleh, Menteri Pendidikan

Yang Berhormat Pengiran Dato Seri Setia Shamhary bin Pengiran Dato Paduka Haji Mustapha, Menteri Pengangkutan dan Infokomunikasi

Yang Berhormat Dato Seri Setia Haji Awang Nazmi bin Haji Mohamad, Menteri Kebudayaan, Belia dan Sukan

Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Laila Setia Dato Seri Setia Awang Haji Abd. Rahman bin Haji Ibrahim, Ahli dilantik (Orang-Orang Bergelar)

Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Johan Pahlawan Dato Seri Setia Awang Haji Adanan bin Begawan Pehin Siraja Khatib Dato Seri Setia Haji Md. Yusof, Ahli dilantik (Orang-Orang Bergel)

Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Indera Pahlawan Dato Seri Setia Haji Awang Suyoi bin Haji Osman, Ahli dilantik (Orang-Orang Bergelar)

Yang Berhormat Dayang Hajah Safiah binti Sheikh Haji Abd Salam, Ahli dilantik (Orang-Orang Yang Telah Mencapai Kecemerlangan)

Yang Berhormat Awang Lau How Teck, Ahli dilantik (Orang-Orang Yang Telah Mencapai Kecemerlangan)

Yang Berhormat Dayang Chong Chin Yee, Ahli dilantik (Orang-Orang Yang Telah Mencapai Kecemerlangan)

Yang Berhormat Dr. Awang Haji Mahali bin Haji Momin, Ahli dilantik (Orang-Orang Yang Telah Mencapai Kecemerlangan)

Yang Berhormat Awang Haji Salleh Bostaman bin Haji Zainal Abidin, Ahli dilantik (Orang-Orang Yang Telah Mencapai Kecemerlangan)

Yang Berhormat Dayang Hajah Rosmawatty binti Haji Abdul Mumin, Ahli dilantik (Orang-Orang Yang Telah Mencapai Kecemerlangan)

Yang Berhormat Pengiran Haji Isa bin Pengiran Haji Aliuddin, Ahli dilantik (Orang-Orang Yang Telah Mencapai Kecemerlangan)

Yang Berhormat Awang Amran bin Haji Maidin, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Lawi bin Haji Lamat, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Zainol bin Haji Mohamed, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Mohamad Ali bin Tanjong, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Haji Daud bin Jihan, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Haji Md. Salleh bin Haji Othman, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Mohammad bin Abdullah @ Lim Swee Ann, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Haji Mohamad Danial @ Tekpin bin Ya'akub, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Awang Abdul Aziz bin Haji Hamdan, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

Yang Berhormat Haji Awang Sulaiman bin Haji Nasir, Ahli dilantik (Wakil yang dilantik dari Daerah-Daerah)

TIDAK HADIR:

Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Laila Setia Bakti Di-Raja Dato Laila Utama Haji Awang Isa bin Pehin Datu Perdana Manteri Dato Laila Utama Haji Awang Ibrahim, Penasihat Khas Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam dan Menteri di Jabatan Perdana Menteri (Atas pemakluman kurang sihat)

Yang Berhormat Pehin Datu Lailaraja Mejar Jeneral (B) Dato Paduka Seri Awang Haji Halbi bin Haji Mohd. Yussof, Menteri di Jabatan Perdana Menteri dan Menteri Pertahanan II (Atas urusan rasmi)

-
- 1 Doa Selamat
 - 2 Meneliti dan Mengesahkan Minit Persidangan Mesyuarat Pertama Dari Musim Permesyuaratan Ke-20 Majlis Mesyuarat Negara yang telah bersidang selama 18 hari bermula pada 17hb Syaaban 1445 bersamaan 27hb Februari 2024 hingga 12hb Ramadhan 1445 bersamaan 23hb Mac 2024, bertempat di Dewan Persidangan Majlis Mesyuarat Negara, Bangunan Dewan Majlis, Jalan Dewan Majlis, Bandar Seri Begawan, Negara Brunei Darussalam. Minit Persidangan Mesyuarat Pertama Dari Musim Permesyuaratan Ke-20 telah diluluskan.
 - 3 **Titah Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanah Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah Ibni Al-Marhum Sultan Haji Omar 'Ali Saifuddien Sa'adul Khairi Waddien, Sultan Dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam**

PEHIN ORANG KAYA SERI LELA
DATO SERI SETIA AWANG HAJI ABDUL RAHMAN
BIN DATO SETIA HAJI MOHAMED TAIB
Yang Di-Pertua Majlis Mesyuarat Negara

[MAJLIS MESYUARAT NEGARA DITANGGUHKAN DAN AKAN BERSAMBUNG PADA HARI KHAMIS, 27 HB FEBRUARI 2025, JAM 9.30 PAGI]
